

55.—Soumis un rapport du Député-Ingenieur en Chef, recommandant de prendre une somme de \$1,000 sur la balance disponible du crédit voté pour matériel roulant et outils, Division Nord; et d'appliquer ladite somme au paiement du coût de l'aménagement nécessaire dans un hangar appartenant au Département de la Voirie, Division Est, pour remiser 4 des automobiles de la Ville.

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: D'approuver ladite recommandation.

56.—Le Bureau continue l'étude du Budget, et

Sur proposition de M. le Commissaire Côté, appuyée par M. le Commissaire Hébert, il est

Résolu: Que la séance soit ajournée à mercredi, le 18 courant, à 8.15 p.m., pour continuer l'étude du Budget.

L. N. SENECAI,
Secrétaire.

55.—Submitted a report from the Deputy-Chief Engineer, recommending that a sum of \$1,000 be varied from the available balance of the appropriation voted for: Rolling stock and tools, North Division, and applied to the payment of the cost of the necessary equipment of a shed belonging to the Road Department, East Division, for housing 4 of the City's automobiles.

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: To concur in said report.

56.—The Board proceeded to study the Budget, and

On motion of Commissioner Côté, seconded by Commissioner Hébert, it was

Resolved: That this meeting be adjourned until the 18th instant, at 8.15 p.m., to continue the study of the Budget.

L. N. SENECAI,
Secretary.